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- Bert Schoofs 

- Jaak Van Hoef 

- Jaak Tielens 

Verontschuldigd: 

- Willy Van Lee 

Verslag 

1. Factuur nieuwe kledij  

Miel Vandewal heeft, in tegenstelling tot eerdere afspraken, aangegeven dat het voor 

hem niet meer mogelijk is om de BTW van de factuur van de nieuwe kledij voor zijn 

rekening te nemen. Omdat er niets tegenover staat (denk bvb aan reclame op de 

nieuwe shirts) is het voor hem niet meer mogelijk om dit boekhoudkundig te 

verantwoorden. 

Volgende mogelijkheden zijn besproken: 

- Ieder lid betaald de BTW voor de gekozen artikelen  

- De club betaald de BTW van de volledige factuur 

Omdat we in een vorig schrijven naar de leden aangegeven hebben dat alles zonder 

BTW naar hen wordt verrekend is het nu moeilijk te verantwoorden om daar op terug 

te komen. Voor sommigen maakt dit een groot verschil. Het is voor de club financieel 

haalbaar om de BTW voor haar rekening te nemen. 

Daarom is besloten dat de club de BTW voor haar rekening neemt. 

Wat betekent dit concreet: 

- 30 leden nemen minstens het basispakket, hiervan betaalt de club telkens 50 

euro = 30 x 50 = 1500 euro 

- Jef Buzon neemt alleen een truitje met korte mouwen in afwachting van zijn 

verder herstel, omdat dit minder dan 50 euro kost betaald de club dit bedrag = 

36,15 euro 

- De design- en clichékosten neemt de club voor haar rekening = 200 euro 

- Der BTW op de totale factuur = 1507,33 euro 

 

De club neemt dus is totaal 3243,48 euro van de nieuwe kledij voor haar 

rekening 
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2. Wat met de sponsors in het nieuwe rittenboekje? 

 

Tot nog toe werkten we met kledijsponsors en sponsors enkel in het rittenboekje. 

Omdat we op de nieuwe kledij geen sponsoring meer voorzien is de situatie 

gewijzigd. We hebben dus enkel nog sponsors voor het rittenboekje. 

Steve en Els hebben reeds aangegeven dat ze toch de club willen blijven steunen. 

Omdat zij via de wekelijkse samenkomsten na de rit meer “voordeel” hebben van hun 

gesponsorde bedrag hebben we het volgende besloten: 

- Aan de Limburger vragen we 200 euro per jaar sponsoring 

- Aan de andere sponsors (Fietsshop Vandewal, Fietsen Eric Henckens en 

Engelenveld) vragen we 100 euro per jaar 

 

3. Wat met huidige leden die geen kledij gepast hebben? 

 

Vorig seizoen hadden we 45 ingeschreven leden, een aantal daarvan hebben 

weliswaar zelden of nooit gefietst. Op dit ogenblik hebben van die 45 leden 31 de 

nieuwe kledij besteld en dat zijn ook de leden die afgelopen seizoen regelmatig 

deelnamen aan de fietstochten. 

We hebben besloten om alle 45 leden van vorig seizoen een brief te bezorgen met 

informatie over de inschrijfmomenten. Misschien zijn er mensen die toch lid willen 

blijven, maar niet meer wensen of kunnen fietsen. 

Indien er toch nog leden zijn die nieuwe kledij wensen aan te kopen, dat kan, maar 

ze zullen rekening moeten houden met wachttijden. 

 

4. Lidgeld voor de komende jaren? 

 

Het lidgeld is reeds een aantal jaren ongewijzigd, daarom is het misschien tijd om dit 

eens te herzien. Het lidgeld onmiddellijk aanpassen is niet zo dadelijk een goed idee, 

enerzijds zeg je als club, we betalen de BTW en we geven iedereen nog een korting 

van 50 euro, maar aan de andere kant gaan we het lidgeld verhogen. 

Daarom hebben we besloten om het lidgeld vanaf het seizoen 2024 te verhogen naar 

50 euro. 

 

5. Jaarvergadering 2023 

 

De jaarvergadering gaat door op donderdag 5 januari 2023 om 20.00 uur bij “de 

Limburger”. Naast de traditionele nieuwjaarswensen en borrel? Staan volgende 

punten op de agenda: 

- Voorbereiding nieuwe seizoen: 

o Inschrijvingsmomenten vastleggen 

o Fietszegening en start nieuwe seizoen, afspraken maken 

- Aanpassingen bestuursploeg en in orde maken van de nodige documenten 

voor het staatsblad 

- Aanpassen van het officiële adres van de club 

- Bepalen van een nieuwe secretaris in opvolging van Jef Baens 

- Bepalen van een nieuwe penningmeester in opvolging van Jef Baens 

- ……. 

 

Jaak Tielens 


